
 

 Riječ urednika 

 Dostignuća 

 Muke po semaforima 

 Dani otvorenih dana   

 Evropski  tjedan lokalne 

demokracije 

 Približimo prošlost 

mladima 

 Nogomet 

 Briškula 
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Poštovani sumještani! 

Evo nas i po peti puta pred 

vama, te vam odmah 

zahvaljujemo što nas pratite, 

čitate i dostavljate prijedloge i 

zamjerke dakako, jer bez toga 

ovaj Bilten ne bi ni imao smisla. 

MO Škorić Parac Kurilić 91.000 

ZKD  Parac  2.000,00 

RP   Kurilić 9.000,00 

RP   Kurilić 50.000,00 

RP   Kurilić 30.000,00 

 

Na ţalost vremena za 

slavlje i preveliko zadovoljstvo 

baš i nemamo. Tek što riješimo 

neki problem, već iskrsnu dva 

nova. Ipak, ne damo se mi.  

Ţilavi smo i tvrdoglavi, pa 

ćemo se i dalje truditi da nam 

svima skupa bude ugodnije 

zajedničko ţivljenje. 

Naravno, ništa ne moţemo 

bez vas, te vas stoga i dalje 

molim za suradnju.Vaša dojava u 

pravo vrijeme pomoći će da se 

mali problemi riješe prije nego 

se pretvore u velike. 

 Stoga ću i opet ponoviti 
naše kontakt adrese i brojeve : 
prostorije M.O. Rudolfa Tomšića 
15 

 Četvrtkom od 08 – 12 i od 
14 – 16 sati, telefon 676 050. 
Ostale dane na broj telefona 
672-365 Dubrovačka 2   
prostorije M.O. Podmurvice. 

Također, na raspolaganju 
vam je 24 sata na dan naša  
e-mail adresa: mo.banderovo@rijeka.hr 
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M.O Banderovo 

Uredjenje zelene površine na križanju Braće Branchetta, Obitelji 
Duiz i dr Frana Kresnika 

Postava rukohvata ka stubama koje spajaju ulicu Rudolfa Tomšića 

sa ulicom Corrada Ilijasicha 

Sanacija pokosa u ulici dr.Frana Kresnika kod kućnog broja 19/1 

Sanacija potpornog stupa u Vukovarskoj ulici kod kućnog broja 37. 

 

Osim uobičajene komunalne .

problematike, povjestica s malog 

trga, malo sporta, bez kojeg bi 

ţivot bio znatno manje 

kvalitetan, sa posebnim ćemo se 

zadovoljstvom osvrnuti i na 

izloţbu starih preteţito 

autohtonih predmeta kojima su 

se sluţili naši stari.  

Nadam se da vam se 

dopala.Na kraju, pozivam sve 

Vas koje je ovih par redaka 

nadahnulo nekom idejom da nam 

se, ne samo javite, već i 

pridruţite.                                                                            

Vaš predsjednik  Mjesnog 

odbora:   Ante Blaţeković 
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  „Naša“  Vukovarska ulica A

je prema klasifikaciji Županijska 

cesta. Što bi trebalo valjda 

značiti da je Županijska uprava 

za ceste duţna  voditi  računa o 

njenom odrţavanju.To pod-

razumijeva, po zdravom razumu 

i postavljanje signalizacije zbog 

sigurnosti prometovanja. 

Naţalost to ovdje nije slučaj.  

      Već u prvom broju našeg 

Biltena iz studenog 2006. načeli 

smo tu temu prijedlogom da se 

uredi mjesto za zaustavljanje 

dva do tri vozila, kojima roditelji 

dovoze djecu na nastavu  i u vrt-

ić i odvoze ih kući.  

U vijeću mjesnog odbora 

razmatrala se mogućnost 

uklanjanja dvaju drveta kako bi 

se napravila dva parkirna mjesta.  

Odustalo se zbog mogućeg 

negodovanja graĎana, s nadom 

da će se pronaći bolje rješenje. 

Još ga na ţalost nismo uspjeli 

naći.Kako još uvijek odvagujemo 

sigurnost djece vs ekologije, tu 

ideju nismo sasvim odbacili. 

Kako nismo uspjeli iznaći 

mjesta za zaustavljanje aut-

omobila roditelja, mi u Vijeću 

Mjesnog odbora pokrenuli smo 

akciju za uklanjanje kontejnera 

za smeće ispred samog ulaza u 

školu „Gelsi“, što smo i uspjeli 

uz djelatnike „Rijekaprometa“ i 

„Čistoće“. 

Žalosno je samo što je tome 

prethodila prometna nesreća u kojoj 

je od automobila stradala naša mala 

sugraĎanka, učenica škole „Gelsi“, sa 

broja 25 u Vukovarskoj ulici.  

 TakoĎer je kod prijelaza 

ispred osnovne škole Gelsi 

stradala nedavno još jedna 

devetogodišnja djevojčica. 

Ovaj puta od motora. Do kada 

tako?  Hoćemo li čekati  da se 

zaleti i koji kamion ili prije 

njega koji autobus kako bi slika 

bila potpuna.  ......................

  Kada smo od ŽUC-a 

zahtijevali da se postave ţuta 

trepćuća svjetla na području 

pješačkoga prijelaza, odgovo-

reno nam je kako to nije moguće 

radi toga što se kosi sa 

postojećim prometnim pro-

pisima. Razlozi  ŢUC-a nam ipak 

nisu nikako jasni jer je sličan 

treptajući znak postavljen je  

ispred osnovne škole Kozala. 

 

 

 



 

Predstavnica Hrvatskog 

Crvenog kriţa, gĎa Gordana 

Tafra Lazić iz Zagreba i ra-

vnateljica Gradskog društva 

Crvenog kriţa Rijeka, gĎa Marija 

Vicić,  posjetili su Mjesnu org-

anizaciju Crvenog križa Ban-

derovo kao i Mjesni odbor 

Banderovo. 

To je bio iskaz priznanja  

za uspješnu suradnju i 

sudjelovanje u svim hum-

anitarnim akcijama Crvenog 

križa. Vijeće Mjesnog odbora 

zahvaljuje se na posjeti i 

obećava i ubuduće aktivnu 

suradnju. 

Sve pohvale pripadaju 

učenicima osnovne škole Gelsi 

koji svoj doprinos dali kroz 

prodaju bonova Crvenog Kriţa i 

osobnim propagiranjem akcije 

kod svojih sumještana. 

 

 

 

 

 

 

 

Na poziv Udruge gradova, a 

na inicijativu Vijeća Europe od 

13. - 17.10. Grad Rijeka je po 

prvi put obiljeţila Europski 

tjedan lokalne demokracije  

U sklopu tog tjedna  u 

mjesnom odboru Banderovo, u 

četvrtak, 15. listopada odrţali su 

se Dani otvorenih vrata od 18 do 

19 sati. GraĎani su  imali priliku 

upoznati se sa radom Vijeća 

mjesnog odbora, što se do sada 

napravilo i što je u planu da se 

realizira u toku 2010. godine.  

Cilj inicijative bio je 

povećati razinu znanja i svjesti 

graĎana o lokalnoj demokraciji, 

te ih potaknuti na aktivno, 

redovito i kontinuirano sud-

jelovanje u vlasti na lokalnoj i 

mjesnoj razini.  

IMPRESUM: 

Izdaje:  Vijeće mjesnog  odbora Banderovo, 

Rijeka, R. Tomšića 15 

Tel:  676 050 i 672 365 Fax: 678 885  e-

mail: mo.banderovo@rijeka.hr 

Odgovorni urednik: AntonBlažeković 

Suradnici:  

prof. Sonja Lasan, Edo Šutalo, Nenad Ristić 

List izlazi: dva puta godišnje.  

Naklada : 500 primjeraka 
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U utorak 22.09.2009. i po 

drugi je puta u prostorijama MO. 

"Banderovo" otvorena izloţba 

pod  nazivom:"Približimo pro-

šlost mladima". Radilo se izboru 

starih i preteţito autohtonih 

predmeta kojima su se u 

svakodnevnom ţivotu koristili 

"naši stari".  

To je bio logičan nastavak 

uspješne izloţbe u srpnju.Izloţbu 

koja je trajala osam dana, 

posjetio je impresivan broj  

posjetitelja. TakoĎer su je 

kvalitetno popratile medijske 

kuće Novi list, RiTv, kao i Kanal 

Ri. 

 Na inicijativu većine 

dotadašnjih posjetitelja, V.M.O. 

je odlučilo izloţbu ponoviti i u 

rujnu mjesecu kada je takoĎer 

trajala osam dana, što se 

pokazalo kao pun pogodak. 

 Iz knjige utisaka vidljivo je 

da su naši mladi posjetitelji 

kojima je Izloţba prvenstveno i 

bila namjenjena bili oduševljeni, 

a da su naši drugi sugraĎani, 

naročito oni stariji, bili 

razveseljeni prilikom da se 

podsjete na puno predmeta od 

kojih su neke zaboravili, a neke 

čuvali sa sjetom u najskrovitijem 

djelu svoga srca.  

TakoĎer je iz knjige vid-

ljivo kako izloţbu nisu pohodili 

samo stanovnici Banderova, već i 

graĎani iz drugih kvartova 

našega lijepoga Grada, kao i iz 

Italije. 

 Moramo istaći izuzetnu 

zainteresiranost učenika osnov-

nih škola "Dolac", "Gelsi" i "Pod-

murvice". Neki od njih skupa sa 

svojim učiteljicama su iznijeli 

zanimljivu ideju o izradi tro-

jezičnog rječnika za exponate na 

budućim izloţbama, što znači da 

bi se uz hrvatski naziv pojedinog 

predmeta našli i talijanski, te 

„fijumanski“ naziv. 

 Svaki je posjetilac izloţbe 

dobio i katalog sa pobliţim 

opisom namjene odreĎenog 

predmeta, vremena njegovog 

nastanka, bivšeg vlasnika ako je 

poznat, kao i sadašnjeg vlasnika 

koji je predmet ustupio. 

 Na kraju moramo istaknuti 

one bez kojih izloţba ne bi bila 

moguća niti tako kvalitetna : 

 Izloške su posudili naši 

sugraĎani, gospoda: Ivan Brmalj, 

Radovan Marčelja, Igor Korlević, 

Boţidar Milošević, te gospoĎe 

Nada Markezi i prof. Sonja Lasan. 

 Izloške je odabrala 

etnologinja Šama Selimović. 



 

 Izuzetan trud, volju i 

ljubav pri postavljanju izloţbe  
 a

 

 

 

iskazale su prof. Sonja Lasan i 

naša nova ali već odomaćena 

tajnica Đulijana Desanti.                                                 

 

 

 



 

Četvrti puta za redom, na 
igralištu Medicinskog fakulteta i 
ove je godine organiziran tra-
dicionalni Uskršnji turnir u 
malom nogometu. Na turniru je 
sudjelovalo trinaest ekipa, iako 
ih je prijavljeno bilo i više. 
Recesija je vjerojatno i njih 

pogodila.  

Ekipe sudionice turnira su bile: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turnir je odrţan 18. i 19. 04. 

2009, tradicionalno u vikendu 

poslije Uskrsa. Nazočilo je nešto 

više od 200 gledatelja, a igrači su 

se srčano, ali ipak u granicama 

korektnosti borili za svoje boje o 

čemu govore i slijedeći podatci: 

 

 

 

Sudio je, vrlo dobro, već udo-

maćeni sudac Edi Paljušaj. 

Nakon razigravanja u subotu i u 

rano nedjeljno jutro u 

polufinalne borbe ušle su ekipe: 

 

 

 

 

Rezultati polufinalnih utakmica 

 

 

Rezultat utakmice za treće mjesto: 

Rezultat utakmice prvo mjesto: 

Tako smo došli i do 

konačnog poretka ekipa na 

ovogogodišnjem 4. Uskršnjem 

turniru: 

 

 

 



 

                                                                                                                          

 

 

 

Direkciji za samoupravu Grada 

Rijeke, ing. Marku Vučkoviću sa 

Medicinskog fakulteta Sveučilišta u 

Rijeci i gospodinu Andreju Batincu na 

doniranim napitcima za dom-jenak.                                                                                                                                     

………………….  

 

28.11.2009. odrţan je u 

prostorijama bistroa Katarina 4. Turnir 

u briškuli i trešeti uz zavidnu 

nazočnost zainteresiranih takmičara. 

Konačan poredak pobjednika 

izgleda ovako: 

 

 

 

 


